
 

 

 

 

Geachte heer Vreuls, 

 

In uw mail d.d. 25 juni 2020 vraagt u bestuurders expliciet te reageren op het agendapunt 3d, de 

evaluatie van de gemeenschappelijke regeling Omnibuzz inclusief het voorliggend voorstel van 

KokxDeVoogd, ter voorbereiding op de vergadering van het AB op 1 juli 2020. In deze memo leest u 

onze reactie.  

Allereerst onze reactie op hoofdstuk 3.1 ‘Opdrachtgever’. Voor de uitvoering van de opdracht ziet u 

het dagelijks bestuur van de GR Omnibuzz als bestuurlijk opdrachtgever. De directeur is echter 

opdrachtgever, begeleider en het is zijn organisatie die geëvalueerd wordt. In verband met het 

onafhankelijke karakter van het evaluatieonderzoek en het belang van een gedragen uitkomst zijn wij 

de mening toegedaan dat het beter zou zijn om enkele gemeenten de rol van opdrachtgever toe te 

bedelen.  

Ten tweede vinden wij de context van het onderzoek zoals geschetst in hoofdstuk 1.2 onvolledig. Hier 

wordt enkel verwezen naar één onderdeel voor de oprichting van de huidige GR Omnibuzz, namelijk 

de nadere oriëntatie op een uitbreiding van de dienstverlening naar andere vormen van vervoer en te 

komen tot een integrale aanpak voor het totale doelgroepenvervoer. De afgelopen jaren hebben 

werkgroepen zich over deze ontwikkeling gebogen en is de vastgestelde conclusie dat er de komende 

periode niet wordt uitgebreid naar andersoortig vervoer. Wij zijn dan ook van mening dat hetgeen 

beschreven niet de juiste context schept voor het onderzoek. In 2016 zijn er verschillende modellen 

voor de doorontwikkeling van Omnibuzz afgewogen. Uiteindelijk is het huidige regiemodel naar 

aanleiding van 8 criteria als beste beoordeeld en is er gekozen voor dit model. Graag zouden wij de 

huidige prijs-kwaliteit aan de hand van deze criteria evalueren. Evaluatie op deze onderdelen heeft als 

bijkomend voordeel dat het aanknopingspunten biedt de toekomstbestendigheid van het huidige 

model te beoordelen.  

Tenslotte is dit evaluatieonderzoek voor sommige gemeenten een lang gekoesterde wens. Ons 

voorstel is om meer tijd te nemen om een gedragen onderzoeksvraag te formuleren. Wij bieden u aan 

om hier op een apart moment verder over van gedachten te wisselen. Indien dit voorstel in de AB-

vergadering van 1 juli op onvoldoende draagvlak kan rekenen, verzoeken wij u ons de ruimte te geven 

om uitgebreider op het voorliggende voorstel te reageren. 

 

Hoogachtend,  

Marion van der Kleij, gemeente Gulpen-Wittem 

Chris Piatek, gemeente Eijsden-Margraten 

Paul de Graauw, gemeente Vaals 

Marly Heusschen, gemeente Meerssen 

Remy Meijers, gemeente Valkenburg aan de Geul 

John  Aarts, gemeente Maastricht 


